



HOPE Bid 2026/001

HOPE Organization invites qualified suppliers, companies, and business owners to submit **financial quotations** for the **Supply of Hygiene Kits**, to be delivered to the organization's office located in **Tawila, North Darfur State**.

Submission Requirements:

- A signed and stamped financial quotation invoice must be attached, clearly indicating the delivery period.
- The expiry date of each item must be clearly stated.
- Suppliers must commit to delivery at the specified location.
- Preference will be given to suppliers with previous experience and proven work with organizations in similar fields.
- The organization reserves the right to select the most suitable offer that meets the required specifications, without obligation to accept the lowest or highest price.

Special Conditions:

- All materials are subject to inspection prior to and during delivery to ensure their validity and compliance.
- Supplied materials must fully conform to the required specifications.
- The supplier is responsible for safe transportation and proper delivery of the materials to the designated location as directed by the receiving committee.
- All supplies must be completed within a maximum period of **10 days** from the date of notification and contract signing, unless otherwise decided by the committee.
- The receiving committee reserves the right to reject any items that do not meet the required specifications.
- Payment shall be made based on delivery, with **100% of the amount paid after final acceptance of the supplied items**.

Required Documents:

- Submission of all official government documents.
- Valid company registration documents.
- All required local registrations and approvals.



- Supporting documents proving the bidder's eligibility and capacity to perform the work.
- Offers lacking company registration and local approvals will not be considered.

Deadline for Submission:

All quotations must be submitted no later than **18 January 2026** to the HOPE Organization office at the address mentioned above.

Submission of Quotations:

- Quotations may be submitted in person to the HOPE office in **Tawila, North Darfur State**.
- Tawila Office Contact Number: **0918357964**
- Quotations may also be sent in **PDF format** via email to:
hopesudan.kh@gmail.com

For further inquiries, please contact the Procurement Department:
0120023522

HOPE Bid 2026/001

منظمة هوب تدعو الموردين المؤهلين والشركات وأصحاب الاعمال التجارية لتقديم عروض مالية لتوريد حقائب نظافة صحية، على أن يتم التسليم في مكتب المنظمة الكائن في بولاية شمال دارفور / طويلة.

شروط التقديم:

يجب إرفاق فاتورة عرض مالي موقعة ومختومة ومحددة المدة الزمنية للتسليم.
يجب توضيح تاريخ صلاحية كل صنف بوضوح
يجب على الموردين الالتزام بـ التسليم في الموقع المحدد
يُفضل أن يكون الموردون لديهم خبرة سابقة واعمال سابق للمنظمات في اعمال مشابه
تحتفظ المنظمة بحقها في اختيار العرض الأنسب والمتوافق مع المواصفات المطلوبة، دون أن تكون مقيدة بقبول أدنى أو أعلى الأسعار

الشروط الخاصة:

كل المواد المطلوبة للتوريد تخضع للفحص أولاً قبل التوريد والتأكد من صلاحيتها
يجب أن تكون المواد التي يتم توريدها متوافقة تماماً مع المواصفات المطلوبة



يجب على المورد ضمان نقل المطلوبات بأمان وبطريقة سليمة وتسليمها في المكان المحدد وفقا ما تراه اللجنة.

يجب استكمال توريد المتطلبات خلال مدة أقصاها 10 ايام من تاريخ الإخطار وتوقيع العقد ما لم تطرأ تغيرات من قبل اللجنة

للجنة التي تشرف على الاستلام رفض أستلام أي منتجات لا تتناسب مع المطلوبات يتم الدفع بناءً على التسليم، على أن يسدد 100% بعد استلام الأصناف المطلوبة

المستندات المطلوبة

إرفاق جميع المستندات الحكومية الرسمية

تقديم مستندات تسجيل الشركة الصالحة

تقديم جميع التسجيلات والموافقات المحلية المطلوبة

إرفاق جميع المستندات التي تثبت أهلية وقدرة مقدم العرض على تنفيذ العمل

لن يتم النظر في العروض التي لا تحتوي على مستندات تسجيل الشركة والتسجيلات المحلية

آخر موعد لتقديم العروض

يجب تقديم العروض في موعد أقصاه 18 يناير 2026 إلى مكتب منظمة هوب في العنوان أعلاه.

يتم الاستلام حتى الساعة الثانية ظهرا

استلام العروض

يمكن تسليم العروض إلى مكتبنا في منطقة طويلة، ولاية شمال دارفور

أرقام التواصل لمكتب طويلة

0918357964

كما يمكن إرسال العروض بصيغة Pdf

عبر البريد الإلكتروني

hopesudan.kh@gmail.com.

للاستفسارات الإضافية، يرجى التواصل مع إدارة المشتريات

0120023522

أرقام التواصل



Eng: Musab Khaled
Senior procurement & operation officer



Supply of Hygiene Kits in North Darfur State / Tawila Area

#	Kits	Unit	QTY	Unit Price	Total Price SDG
1	Laundry soap size 200g (Coton Chad types), 3PCS per person صابون غسيل	PCS	3000		
2	Bath Soap (100 -125g and 5 PCS per person صابون حمام	PCS	5000		
3	Tooth brushes (one per person فرشاه اسنان	PCS	1000		
4	Tooth Pate (one for HHs) معجون اسنان	PCS	200		
5	Comb/hairbrush(one per HHs) مشط + فرشاه شعر	PCS	200		
6	Nail Clippers (one per person) ضفاره	PCS	200		
7	Jerry can(one per HHs) جركانة 20 لتر	PCS	200		
8	Bucket for Bshing (one per HHs) جردل بلاستيك	PCS	200		
9	Potty (Plastic chamber pots for child قصريه	PCS	200		
10	Ibrik: Plastic jug (2l) for ablution ابريق بلاستيك	PCS	200		
11	Sanitary pads(30PCS per woman فوط صحية	BOX	600		
12	Underwear (3PCS for woman, different Size) ملابس داخلية نسائية مقاسات مختلفة	PCS	600		
13	Towels (two per HHs) / بشكير منشفة	PCS	400		
14	Washing basin (One per HHs) حوض غسيل (طشت)	PCS	200		
15	Hand sanitizer (one Per HHs) معقم ايادي	PCS	200		
TOTAL الجملة					



**Details of the Company that Submitted the Bid for the Supply of
Hygiene Kits – Tawila / North Darfur**

Total Supply Cost اجمالي تكلفة التوريد	
Delivery Period مدة التوريد	
☐ Company Name اسم الشركة	
☐ Company Address عنوان الشركة	
☐ Authorized Person Name اسم المفوض	
☐ Position / Title الوظيفة	
☐ Phone Number رقم الهاتف	
☐ Email البريد الإلكتروني	
☐ Signature التوقيع	
☐ Stamp الختم	